

1. This week's prayer focus is for us to not compromise our faith in order to get what we desire.
讓我們不要爲了得到我們想要的東西而妥協我們的信仰。
2. We will be holding a simple Chinese New Year celebration during church lunch after second service next week, February 6th. Please come and join us as we celebrate the year of the Tiger. To help celebrate, we are also asking fellowship groups to contribute a short Chinese New Year greeting that we can compile into a video.
下主日 2 月 6 日第二堂崇拜後的教會午餐期間將有簡單的農曆新年慶祝活動，大家一起來慶祝虎年的到來。請各團契小組做一個簡短的春節問候視頻，屆時播放。
3. RCCC Institute is an intensive 10 Week Bible Class for anyone who wants to strengthen their faith through knowledge of the Bible. We want to especially encourage Children, Elementary, Youth & Sunday School Teachers to take this class so that they will be better equipped to teach and apply the Bible. Classes will begin February 5th.
RCCC 學院是爲期 10 週的密集聖經課程，適合所有希望通過聖經知識增強信心的人。我們特別鼓勵各班各年齡段的主日學老師上這個課程，以更好地教導和應用聖經。課程將於 2 月 5 日開始。

4. Sermon speakers:

	Feb 6
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	二月六日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄